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No volem més avions per 
Castelldefels

Els veïns de Castelldefels, sobretot els que 
viuen als barris costaners de la ciutat, han 
hagut de suportar i aguantar l’escandalós, 
com també constant, soroll provocat per una 
anterior administració política que ignorava 
totalment les seves demandes.

Ara, l’ampliació de l’aeroport del Prat 
suposa un gran repte per la ciutat i pels seus 
veïns, que veuen amb preocupació que les 
actuals molèsties i incomoditats es puguin 
veure augmentades amb la intensificació de la 
contaminació acústica dels barris de la platja. 
Hem d’entendre que el progrés i les noves 
millores en les infraestructures claus del país 
no han de ser incompatibles amb garantir un 
bo i correcte benestar als veïns de la nostra 
ciutat, ja que són ells els qui realment pateixen 
diàriament aquesta contaminació acústica.

Així doncs, diem no a unes polítiques 
aeroportuàries que han provocat que la nostra 
ciutat hagi esdevingut l’única porta d’entrada 
pels avions que aterren al Prat i provocant, 
així, una acumulació d’elements negatius 
únicament per la nostra ciutat. No som un 
govern que tiri pilotes fora i, tal com ja hem dit 
molts cops, no reneguem de cap problema i ens 
posem mans a l’obra per solucionar-ho, i així 
ho estem fent.

L’alcalde de Castelldefels i tot l’equip 
de govern, treballa incansablement a buscar 
una solució tan efectiva com necessària, 
mitjançant el mantenint reunions i visites 
amb els diversos actors polítics, econòmics i 
socials implicats en l’allargament de la nova 
pista d’aterratge amb el clar objectiu d’arribar 
i aconseguir el millor acord per Castelldefels i 
pels nostres veïns.

Sabem que sou vosaltres veïns de 
Castelldefels la prioritat del nostre grup 
municipal  seguirà com sempre, treballant 
i apostant per ampliar, això sí, el vostre 
benestar.

Con la cooperación y la 
solidaridad

Se modificó hace pocos días el cartapacio del 
Ayuntamiento, y gestionamos cooperación y 
solidaridad.

Nuestros valores como formación política 
municipalista, son siempre trabajar por una 
sociedad más justa e inclusiva y que no se 
discrimine a nadie por su raza, sexo o creencias 
religiosas.

Días atrás tuve la ocasión de participar 
en una conferencia conjunta con la UPC y 
los Ayuntamientos de Gavá y Viladecans, 
coordinado desde el Fons Català de Cooperació 
al Desenvolupament, donde todos estamos 
remando a la vez para combatir los efectos de 
la salinización de los deltas fluviales en el rio 
Casamance en Senegal.

Recientemente han tenido lugar las 
34es Jornades de Pau i Solidaritat en nuestro 
municipio como temática principal la globaliza-
ción de los derechos humanos. Se han llevado a 
cabo exposiciones sobre la mujer sahrauí, carpas 
informativas, recitales de poesías, el festival 
de estrellas por la paz, cine solidario, talleres y 
espectáculos familiares, que han acercado a la 
ciudadanía a la realidad de nuestro mundo.

También se ha puesto en marcha la Ruta de 
la Tapa Solidaria, desde el 26 de octubre hasta 
el 26 de noviembre, donde la gente que participe, 
hará un donativo a Manos Unidas, para el 
proyecto Acceso a la educación de los niños del 
barrio rural de Kotra (India).

No podemos olvidar el inicio del reciente 
conflicto en Israel y Palestina, donde están 
muriendo por la guerra muchísima gente 
inocente. 

En el pasado plenario de 27 de octubre de 
2023, se aprobó por unanimidad de los grupos 
políticos del consistorio la resolución pacífica 
de ésta guerra, y que se respeten los derechos 
humanos.

Castelldefels debe implicarse en la bús-
queda de soluciones a los problemas globales y 
contribuir a la defensa de los derechos humanos 
y la resolución pacífica de los conflictos.

Nova etapa al capdavant del PSC 
de Castelldefels

En el darrer Ple municipal, el nou govern del 
PP i SOM van aprovar unes noves ordenances 
fiscals que suposen la pujada d’impostos més 
important que ha patit la nostra ciutat. I ho 
feien tan sols cinc mesos després que l’actual 
alcalde i aleshores candidat, Manu Reyes, 
prometés en campanya electoral abaixar els 
impostos i prestar millors serveis. Doncs 
bé, en poc més de 100 dies ha quedat clar 
no només que no compliran res d’allò que 
prometien, sinó que faran just el contrari.

De fet, des del PSC, defensors de la 
justícia social i de la justícia fiscal, consi-
derem que no seria just ni responsable no 
demanar un esforç col·lectiu que és necessari 
per preservar la qualitat dels serveis públics 
municipals, però no podem acceptar que 
aquests esforços no es demanin de manera 
progressiva i proporcional amb el que cadascú 
pot aportar, sinó que es faci bonificant els que 
més tenen i castigant les famílies treballado-
res, i ampliant així les desigualtats socials a 
la nostra ciutat. Com poden apujar un 60% la 
taxa d’escombraries i rebutjar una subvenció 
de 500.000 € per millorar la recollida selecti-
va de residus? Com pot ser que apugin un 20% 
el preu de les escoles bressol i no es preocupin 
de reclamar el deute pendent al Govern de la 
Generalitat? Per què amplien la bonificació 
a les empreses que facturen més d’un milió 
d’euros i no ajuden als petits comerços i als 
autònoms? Així no.

En tot cas, el PSC encetem una nova 
etapa a Castelldefels. Un nou lideratge i una 
executiva renovada i carregada d’il·lusió per 
mirar al futur i iniciar un camí que passa 
per reforçar el nostre projecte polític amb 
l’objectiu de recuperar la confiança de la 
ciutadania i el govern de la ciutat. Comptem 
amb tu!

Suport crític a Pedro Sánchez

Molts ens pregunten aquests dies les raons per 
les quals Junts per Catalunya va arribar a un 
acord d’investidura amb el PSOE del President 
Sánchez i és per això que aprofitaré l’avinen-
tesa per intentar exposar breument els motius 
principals. Malgrat que les desconfiances i les 
diferències que mantenim amb els socialistes 
són notòries i prou conegudes, ens vam trobar 
davant una oportunitat històrica per donar 
cabuda a un conflicte que és històric i calia 
aprofitar la ocasió d’una manera responsable. 
Des del respecte mutu, fent ús de la negociació 
com el millor mètode de resolució de conflictes 
i al costat d’un mecanisme verificador interna-
cional que faci valer els acords arribats.

Entre els acords, hem aconseguit 
acordar una amnistia que beneficia tots 
els independentistes (inclosos els casos de 
“lawfare”) perseguits per la justícia espanyola 
entre el gener del 2012 fins el novembre del 
2023 i que reconeix l’existència d’un conflicte 
polític sostingut en el temps entre Catalunya 
i Espanya. L’amnistia no és una mesura de 
perdó, és una decisió democràtica per resoldre 
el problema creat pels jutges.

Som conscients que el President Sánchez 
actua més per necessitat que per convicció a la 
hora d’arribar als acords. Tanmateix, tal com 
va expressar fa uns dies la nostra portaveu, 
Míriam Nogueras, “que no provi de temptar la 
sort amb Junts” atès que Junts per Catalunya 
només garantirà la estabilitat de la legislatura 
sempre i quan es compleixin cadascun dels 
acords adquirits, tant pel que fa als dèficits 
i límits d’autogovern com al reconeixement 
nacional.

Ara és quan realment s’inicien les 
negociacions per posar fi a aquest conflicte 
històric entre Catalunya i Espanya i serà un 
procés llarg i complex, on mai renunciarem al 
mandat de l’1 d’Octubre i a l’autodeterminació 
de Catalunya i on cadascun dels acords 
respondran a la majoria del Parlament de 
Catalunya.

El perill de la desmemòria

Després del  primer Ple del nou govern 
municipal, on es va presentar el nou cartipàs, 
des d’ERC Castelldefels vam  lamentar 
profundament la decisió del PP i SOM 
Castelldefels, de fer  desaparèixer   la regidoria 
de Memòria Democràtica cosa que manifesta  
un gir clar cap a la desmemòria  respecte dels 
valors democràtics.
Deia Neus Català quan li preguntaven si tenia 
por a la mort, “.....el que em fa por és la MORT 
de la memòria...”

Ara però ja veiem els primers efectes de 
la desmemòria convertida en CENSURA, al 
suspendre l’exposició “Febrer del 37. L’èxode 
de Màlaga sota les bombes feixistes” coneguda 
per “La desbandà”, que s’havia de veure a la 
Biblioteca Ramon Fernàndez Jurado del 17 
de gener al 10 de febrer, malgrat el compromís 
adquirit per l’equip de govern i la regidoria de 
Memòria Democràtica, de l’anterior mandat.

Trist, molt trist i alhora perillós, amb  de-
cisions  com aquesta per part del govern del PP 
i SOM Castelldefels  perdem un  deure moral  
inexcusable, un signe de qualitat democràtica, 
i el coneixement de la  història.

I és que recordar, reparar i restituir 
les víctimes  va de la mà d’un enfortiment 
democràtic, i té molt a veure amb la forma en 
què haurem d’encarar futures violències, com 
el racisme o la xenofòbia, que, malauradament, 
s’incrementen a passes agegantades als països 
europeus.

Per altra banda el govern del PP i SOM 
Castelldefels està incomplint la Llei 2/2022 
de Memòria Democràtica, la qual  constitueix 
un  repte per l’Estat Espanyol de fer créixer 
la seva qualitat democràtica, per la qual és   
imprescindible la col·laboració de comunitats 
autònomes i administracions locals en el marc 
de les seves respectives competències.

Malauradament quan la DRETA 
GUANYA HI PERD LA DEMOCRÀCIA!
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Adolescents i mòbils, ús i abús

Fa setmanes que s’ha creat una xarxa de 
famílies de tot Catalunya que s’han pronunciat 
contràries a què les persones menors de 16 anys 
disposin d’un telèfon mòbil intel·ligent. Les noves 
tecnologies s’han introduït progressivament a 
les nostres vides quotidianes   sense que com a 
societat n’haguem valorat els pros i els contres. 
D’altra banda, el casos d’ús excessiu perjudicial o 
d’addicció a les pantalles o de riscos de les xarxes 
socials entre menors fan saltar les alarmes de 
famílies i centres educatius que sovint no tenen 
eines per fer front a aquestes situacions. 

És evident que la utilització de dispositius 
mòbils és una qüestió complexe pel seu doble 
vessant: que són útils per a les comunicacions, 
la socialització i per a l’accés a la informació, 
per exemple, però alhora poden suposar un risc 
per a la salut física i mental que no sabem com 
tractar o controlar com a societat. Es tracta, 
doncs, que esbrinem els factors que fan que una 
eina tecnològica útil esdevingui un instrument 
perjudicial per a la salut.

La Generalitat ha deixat la decisió en mans 
dels centres educatius i ha convocat una reunió 
del Consell Escolar de Catalunya per debatre 
sobre el tractament que s’ha de fer dels dispositius 
mòbils als centres escolars de primària i secun-
dària, una reunió que hauria de servir per establir 
un criteri unificat perquè tots els centres de 
Catalunya donin el mateix tractament a aquests 
aparells. Aquesta és la mostra més evident que cal 
un debat ample sobre menors i telèfons mòbils, 
que cal arribar a un consens social que permeti 
aprofitar-ne els avantatges i que, alhora, eradiqui, 
o com a mínim redueixi, les situacions perjudi-
cials que pot provocar la seva utilització.

Des de Movem En Comú Podem, volem 
implicar-nos en aquest debat i volem que l’ajun-
tament de Castelldefels entomi aquesta qüestió 
a la ciutat i que el govern de SOM PP convoqui el 
Consell escolar municipal per tal que puguem 
conèixer la situació als nostres centres educatius 
i que les famílies de la ciutat tinguin fòrums 
de debat on contrastar opinions i experiències 
sobre aquest tema. Es tracta d’un tema complexe 
que cal posar a debat i des dels ajuntaments cal 
contribuir-hi.
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